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                Protokół Nr 77/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 7 listopada 2019 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

 

O godzinie 11:15 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu).  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Danuta Trybel – Wydział Dróg 

4. Ewelina Mazurak - Januchowska – Dyrektor CUW w Myśliborzu 

5. Agnieszka Wasiewicz – Naczelnik wydziału Inwestycji, Planowania i Zamówień 

Publicznych 

6. Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 
 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapotrzebowanie na wyposażenie nowopowstałego aneksu kuchennego w części 

mieszkalnej wychowanków MOW Renice. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym  budżetu Powiatu myśliborskiego na 

2019 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

na 2019 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy 

Myślibórz na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026. 

6. Wyrażenie zgody na likwidację pralnico-wirówki znajdującej się w Regionalnej 

Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na remont pokrycia dachowego budynku przy 

ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na przygotowanie dokumentacji projektowej 

dot. zmiany sposobu użytkowania części pomieszczeń budynku przy ul. Północnej 15  

w Myśliborzu. 

9. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na podpisanie umowy na realizację zadania 

pn. „Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości Myślibórz w ciągu drogi powiatowej nr 

2161Z”. 



2 
 

10. Podpisanie umowy z wybranym wykonawcą w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego w ramach zapytania ofertowego na „Pełnienie nadzoru 

inwestorskiego nad realizacją zadania pn. „Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości 

Myślibórz w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z”. 

11. Podjęcie decyzji dotyczącej wydłużenia terminu realizacji inwestycji dot. Przebudowy 

części ulicy Łużyckiej w Myśliborzu. 

12. Podjęcie decyzji w sprawie unieważnienia postępowania pn. „Zimowe utrzymanie 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020” – część Nr 3 

Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy Balinek  

i Nowogródek Pomorski w sezonie zimowym 2019/2020 oraz jego ponowne ogłoszenie. 

13. Podpisanie umowy z wybranym wykonawcą w postępowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego w ramach zapytania ofertowego na „Wycinkę krzaków w pasie 

drogowym dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego”. 

14. Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego w sprawie spisu umów najmu majątku i gruntów Powiatu Myśliborskiego. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 3 

Zapotrzebowanie na wyposażenie nowopowstałego aneksu kuchennego w części 

mieszkalnej wychowanków MOW Renice. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że został 

wyremontowany aneks kuchenny, który będzie wykorzystany podczas zajęć wychowanków 

ośrodka. Wymaga on wyposażenia, szacunkowy koszt zakupu sprzętów wynosi 9.780,63 zł. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że w budżecie Powiatu nie ma zabezpieczonych środków na ten cel. 

Zaproponowała, aby kwota została zabezpieczona z rezerwy ogólnej. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wyposażenie nowopowstałego aneksu kuchennego  

w części mieszkalnej wychowanków MOW Renice oraz wyraził zgodę na zabezpieczenie 

środków finansowych w budżecie Powiatu myśliborskiego na ten cel. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym  budżetu Powiatu 

myśliborskiego na 2019 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2019 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i odczytała poszczególne wnioski ujęte w projekcie uchwały.  

Zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały zostanie ujęty dodatkowy wniosek dotyczący 

zabezpieczenia środków finansowych na wyposażenie nowopowstałego aneksu kuchennego 

w części mieszkalnej wychowanków MOW Renice. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ujęcie w projekcie uchwały dodatkowego wniosku 

dotyczącego zabezpieczenia środków finansowych na wyposażenie nowopowstałego aneksu 

kuchennego w części mieszkalnej wychowanków MOW Renice oraz podjął uchwałę Nr 

77/276/2019 z dnia 7 listopada 2019 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym  budżetu Powiatu myśliborskiego na 2019 rok 

oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2019 

rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Zaopiniowanie projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy 

Myślibórz na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Dotyczy on zaopiniowania dokumentu pn. 

„Program Ochrony Środowiska dla  Miasta i Gminy Myślibórz na lata 2019-2022  

z perspektywą na lata 2023-2026 ”. 

Przedstawiony projekt dokumentu został opracowany zgodnie z obowiązkiem ustawowym. 

Dokument uwzględnia wytyczne Ministerstwa Środowiska do opracowania m.in. gminnych 

programów ochrony środowiska, również wymagania innych dokumentów strategicznych 

wyższego szczebla, w tym przypadku dokumentacji wojewódzkich i krajowych, także 

dokumentacji na szczeblu lokalnym. W projekcie dokonano analizy poszczególnych 

komponentów środowiska przyrodniczego na terenie gminy Myślibórz, określono rodzaj  

i harmonogram działań, których realizacja przyczyni się do ochrony środowiska gminy  

i utrzymania jego stanu na dobrym poziomie. Podano również środki niezbędne do 

osiągnięcia celów, w tym mechanizmy prawno-ekonomiczne i środki finansowe.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt „Programu Ochrony Środowiska dla 

Miasta i Gminy Myślibórz na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026" podejmując 

uchwałę Nr 77/277/2019 z dnia 7 listopada 2019 roku w sprawie zaopiniowania projektu 

„Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Myślibórz na lata 2019-2022  

z perspektywą na lata 2023-2026". 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na likwidację pralnico-wirówki znajdującej się w Regionalnej 

Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że komisja likwidacyjna 

dokonała oględzin przedmiotowego sprzętu, w wyniku której stwierdziła, że pralnico-

wirówka jest uszkodzona i wyłączona z użytkowania od 2017 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na likwidację pralnico-wirówki znajdującej się  

w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na remont pokrycia dachowego budynku przy  

ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że środki na wykonanie remontu zostały zabezpieczone podczas sesji Rady 

Powiatu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na przygotowanie dokumentacji projektowej 

dot. zmiany sposobu użytkowania części pomieszczeń budynku przy ul. Północnej 15  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  Przekazał, że umowa zostanie 

podpisana z pracownią projektową „ALFA” z Gorzowa Wlkp. na kwotę 18.450,00 zł brutto.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na podpisanie umowy na realizację zadania pn. 

„Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości Myślibórz w ciągu drogi powiatowej nr 

2161Z”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że w ramach przetargu 

wpłynęła jedna oferta firmy MALDROBUD Sp. z. o.o. Spółka komandytowa z Myśliborza na 

kwotę 3.455.222,64 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Podpisanie umowy z wybranym wykonawcą w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego w ramach zapytania ofertowego na „Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad 

realizacją zadania pn. „Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości Myślibórz w ciągu 

drogi powiatowej nr 2161Z”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że na zapytanie ofertowe 

wpłynęła  jedna oferta firmy RAMIKO z Bogdańca za cenę 27.773,71 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.   

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Podpisanie umowy z wybranym wykonawcą w postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego w ramach zapytania ofertowego na „Wycinkę krzaków w pasie drogowym 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Danuta Trybel – Wydział Dróg 

Przedstawiła załącznik graficzny obrazujący drogi na których zostanie wykonane zlecenie. 

Przekazała, że na zapytanie ofertowe ofertę złożyły dwie firmy. Najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma PAJA Sp. z o.o. Spółka Komandytowa z Santoka za kwotę 64.800,00 zł. 

Przedstawiła informację dotyczącą wykonania wycinki. Odniosła się do zadań 

wykonywanych przez wydział. Poinformowała o środkach finansowych przeznaczonych na 

bieżące utrzymanie dróg. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy firma wykonuje również wycinkę drzew? 

 

Danuta Trybel – Wydział Dróg 

Odpowiedziała, że nie, wycinka drzew zajmuje się firma z Myśliborza. Zwróciła uwagę, że 

zapytanie zostało rozdzielone.  
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na  różnicę w wysokości poszczególnych ofert.  

 

Danuta Trybel – Wydział Dróg 

Zwróciła uwagę, że zadanie jest zlecane firmie zewnętrznej z uwagi na zmniejszone 

zatrudnienie pracowników na poszczególnych obwodach.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Zapoznanie się z informacją Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego w sprawie spisu umów najmu majątku i gruntów Powiatu 

Myśliborskiego. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak – Januchowska – Dyrektor CUW w Myśliborzu 

Przedstawiła informacje dotyczące zawartych umów najmu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o zagospodarowanie garaży na terenie Barlinka. 

 

Małgorzata Popławska – Naczelnik Wydziału Komunikacji 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące garażowania pojazdów usuniętych z dróg. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie decyzji dotyczącej wydłużenia terminu realizacji inwestycji dot. Przebudowy 

części ulicy Łużyckiej w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że wykonawca zwrócił się z wnioskiem o przedłużenie terminu realizacji zadania 

do dnia 10.12.2019r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wydłużenie terminu realizacji zadania dotyczącego 

przebudowy części ulicy Łużyckiej w Myśliborzu do dnia 10.12.2019r. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 12 

Podjęcie decyzji w sprawie unieważnienia postępowania pn. „Zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020” – część Nr 3 

Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy 

Balinek i Nowogródek Pomorski w sezonie zimowym 2019/2020 oraz jego ponowne 

ogłoszenie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że w ramach 

ogłoszonego postępowania wpłynęła jedna oferta, jednakże wystąpiła w niej omyłka 

rachunkowa. Wobec powyższego zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych 

zamawiający powinien unieważnić postępowanie. Przedstawił stanowisko Naczelnika 

Wydziału oraz opinię prawną w tej sprawie. Odniósł się do treści przedstawionego formularza 

cenowego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o unieważnieniu postępowania pn. „Zimowe utrzymanie 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020” – część Nr 3 

Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie gminy Barlinek  

i Nowogródek Pomorski w sezonie zimowym 2019/2020 oraz wyraził zgodę na jego ponowne 

ogłoszenie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Sprawy różne: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała o przetarg dotyczący wykonania utwardzenia terenu przy budynku Starostwa 

Powiatowego na ul. Północnej 15 w Myśliborzu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że przetarg zostanie ogłoszony do końca miesiąca grudnia. 

 

2. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię parkowania samochodów wokół budynku Starostwa Powiatowego oraz 

obowiązujących przepisów przeciwpożarowych. 

 

3. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował o wystosowaniu zaproszenia na posiedzenie Zarządu Powiatu dla Dyrektora, 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ministerstwa Spraw Wewnętrznych 

i Administracji w Szczecinie. Przedmiotem posiedzenia będzie sprawa analizy stanu 

zaawansowania prac związanych z  przejęciem Szpitala w Dębnie przez SPZOZ MSWiA  

w Szczecinie.  

(Zaproszenie stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1.  Andrzej Potyra   -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


